
Protokół Nr XXI/20
z XXI Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 29 lipca 2020 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 29 lipca 2020 r. o godz. 1030

Obrady sesji zakończyły się w dniu 29 lipca 2020 r. o godz. 1345

Obrady odbyły się na sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Sejnach.

W obradach wzięło udział 11 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Paweł Dzienisiewicz
3. Radna Małgorzata Klucznik
4. Radny Tomasz Korzeniecki
5. Radna Anna Krutul
6. Radny Piotr Maksimowicz
7. Radny Józef Masianis
8. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
9. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
10. Radny Janusz Zabłocki
11. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Bogusław Sojko

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
3 Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG
4 Pani Karolina Rapczyńska - Referent
5 Pani Barbara Miszkiel - Inspektor
6 Pan Marek Sznejder - Inspektor

Do pkt. 1.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – otworzyła obrady XXI
Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXI Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.
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Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do  kolejnego
punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie określenia
średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021. – ustala się,
jako pkt. 20
- Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego im. Marszałka Józefa
Piłsudskiego w Sejnach, ul. Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego siedziby. – ustala się,
jako pkt. 21

Również wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad:
Podjęcie  uchwały w sprawie sieci  publicznych przedszkoli  i  oddziałów przedszkolnych w
szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła wniosek o rozszerzenie
porządku obrad. 

Ustala się, jako pkt. 22 porządku obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła porządek obrad XXI Sesji
Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXI Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XX Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 17 czerwca 2020 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Debata nad Raportem o stanie Miasta Sejny:

a) Głosy radnych;
b) Głosy mieszkańców.

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Sejny

za 2019 rok:
a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego miasta Sejny za 2019 r.
b) Głosowanie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

Miasta.
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sejny:

a) Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  sprawozdaniu  z
wykonania budżetu Miasta Sejny.

b) Przedstawienie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miasta  Sejny z  wykonania
budżetu Miasta Sejny za rok 2019.
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c) Przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  absolutorium  dla
Burmistrza Miasta Sejny.

d)  Przedstawienie opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej dotyczące wniosku
Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Sejny.

e) Głosowanie nad uchwałą w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Sejny.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta

Sejny na lata 2020-2025.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
13. Podjęcie  uchwały w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki wodnej w Białymstoku.
14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania
Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury –
Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

20. Podjęcie  uchwały  w  sprawie określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  gminie
Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

21. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego im. Marszałka
Józefa  Piłsudskiego  w  Sejnach,  ul.  Zawadzkiego  13  poprzez  przeniesienie  jego
siedziby.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

23. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli inwestycji realizowanych przez Miasto
Sejny w 2019 roku.

24. Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  w  zakresie  badania  sprawozdania
finansowego z wykonania budżetu Miasta Sejny za 2019 rok.

25. Wolne wnioski i oświadczenia.
26. Zakończenie obrad.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XX  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 17 czerwca 2020 r

Głosowanie: 11 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XX Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 17 czerwca 2020 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w /w punkcie. 

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrał Burmistrz Miasta Pan Arkadiusz Adam Nowalski -  odczytał sprawozdanie z
prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych  decyzjach  i
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Nie zabrano głosu w /w punkcie. 

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym debata nad Raportem o stanie Miasta Sejny.

a)
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska w sprawie

raportu  o  stanie  Miasta  Sejny:  powiedziała,  że  jest  to  wymóg  ustawowy.  Raport  został
sporządzony na ogólnych zasadach. Zwróciła się do Radnych czy ktoś chciałby zabrać głos na
temat raportu. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  nadmieniła,  że  
w raporcie jest wymieniona inwestycja budowy elektrociepłowni, na komisji ten temat był
szerzej omawiany wiemy, że ta inwestycja w tym roku już nie powstanie. Poinformowała, że
w ubiegłym roku zwracała się z prośbą, aby zamieszczać, co miesiąc stan zadłużenia miasta,
nie jest to zamieszczane. Zwróciła uwagę również na brak zamieszczonej mapy przebiegu ulic
budowy elektrociepłowni, o której była mowa na poprzedniej sesji.  

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  Pan Arkadiusz  Adam Nowalski – na  każdym etapie
podejmowania  kroków  technicznych  informowaliśmy.  Informuje,  że  jest  w  100%
zaangażowany by zrobić tą elektrociepłownie. Rozmowy z inwersorem nie zostały zerwane.
Zamówiłem  ocenę  ryzyk  i  to  jest  dostępne  w  oddzielnym  dokumencie.  Mapa,  o  której
wspominała  Pani  Przewodnicząca,  jest  to  koncepcja  i  publikowanie  tych  map  mogłoby
wprowadzać w błąd mieszkańców. 
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – w ubiegłym roku miał
być  również  remontowany  budynek  na  ul.  Wileńskiej,  który  nie  będzie  realizowany.
Poinformowała, że część ul. Wojska Polskiego została zrealizowana, natomiast kolejna część
jest pod znakiem zapytania, w materiałach, które otrzymaliśmy można wyczytać, że nadal
oczekuje się na decyzje instytucji dofinansowującej.  

Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – dostaliśmy promesę, próbujemy
uzyskać konkretną decyzję z Warszawy. Podjąłem decyzję by złożyć 3 wnioski na kolejny
nabór podzielone na odcinki. 

Radny Marek Zubrzyński – na komisji Burmistrz poinformował o remoncie kotłowni
swoimi siłami. Daje to do zrozumienia, że ciepłownia miejska nie powstanie. Swego czasu na
sesji  była  mowa o propozycji  3  lokalizacji  elektrociepłowni,  do  dnia dzisiejszego nie  ma
takiej informacji. 

Burmistrz  Miasta  -  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  nie  można  na  podstawie
informacji  wyciągnąć  takich  wniosków.  Przypomniał,  jakie  były  plany,  o  których  mówił
radnym. Jeżeli będziemy się starać o dofinansowanie na sieci to one muszą być sprawne i
wydajne i 50 % ciepła musi pochodzić ze źródeł odnawianych. Na każdym etapie zapraszamy
do zapoznania się z dokumentami, które zostały wytworzone. Poinformował, że nie zgadza
się  z  Radnym Markiem Zubrzyńskim,  nie  chce  rozwijać  polemiki  myślę,  że  miasto  jest
skazane  na  współpracę  ze  Spółdzielnią  Mieszkaniową.  Pan  Prezes  naszej  spółki  PGK,
wyrażał  konkretne obiekcje,  co do  niektórych zapisów. Został  złożony wniosek do ciepła
powiatowego i  od tego momentu są to koszty kwalifikowane. Chciałbym doprowadzić do
tego, aby w miarę szybko nasze instalacje zostały zmodernizowane. 

W trakcie wypowiedzi opuściła Sale obrad Radna Anna Krutul, po czym po chwili wróciła. 

Radny Marek Zubrzyński – poinformował o rozmowie z Czechami w sprawie działki
na ul. Wojska Polskiego, chciałbym, aby nie powstało przeświadczenie, że coś jest zależne od
Spółdzielni  Mieszkaniowej.  Moje  stanowisko  było  od  początku,  że  jak  powstanie  taka
kotłownia w mieście to kupię to ciepło i zaprzestanę produkcji, jeżeli nie to sam będę musiał
podjąć kroki w tym celu. 

W trakcie wypowiedzi dołączył na Sale obrad Pan Marek Sznejder inspektor Urzędu
Miasta.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
zanim poda się coś do publicznej wiadomości należy wszystko sprawdzić. Chcielibyśmy, aby
taka elektrociepłownia powstała w mieście. Zwróciła się z pytaniem w sprawie fotowoltaiki. 

Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – w momencie, kiedy lokalizacja na
ul.  1  Maja  okazała  się  droga,  wtedy  pojawiła  się  koncepcja  dwubiegunowa.  My  bez
Spółdzielni Mieszkaniowej nie jesteśmy w stanie przeprowadzić tej inwestycji. 
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Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – kontaktowaliśmy z instytucją zarządzającą,
miasto Sejny przeszło etap formalny oceny wniosków. Najprawdopodobniej ocena końcowa
będzie na przełomie września i października. Termin składania wniosków na mój prąd jest do
12 grudnia 2020 roku. 

Burmistrz  Miasta  -  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Miasto  złożyło  wniosek  i
czekamy na ocenę tego wniosku. Poinformował, że miasto Sejny jest zdecydowane zrobić
inwentaryzacje źródła ciepła. 

b)
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do

kolejnego pkt, którym są głosy mieszkańców. 

W tym punkcie nikt z mieszkańców nie wyraził chęci zabrania głosu.

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi
Miasta  Sejny  wotum zaufania.  Poinformowała,  że  uchwałę  w  sprawie  absolutorium oraz
wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu
rady gminy.

Radny Piotrek Maksimowicz – odczytał oświadczenie (w załączeniu do protokołu). 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu  i  Finansów  Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  w  sprawie
udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani  Małgorzata  Klucznik:  odczytała  opinię  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi
Miasta Sejny wotum zaufania. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
nieudzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania. (głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu).

Przewodniczący  Rady  Miasta  – Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  zarządza  
5 minut przerwy.
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Przewodniczący Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska –  po przerwie wznawia
obrady sesji Rady Miasta i przystępuje do pkt 9 porządku obrad.

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego Miasta Sejny za 2019 rok:

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego miasta Sejny za 2019r.

Przewodniczący Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska –  odczytała opinię Regionalnej
Izby  Obrachunkowej  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  Miasta  Sejny:  która  opiniuje
pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta Sejny sprawozdanie z wykonania budżetu
za 2019 rok, przedłożone Zarządzeniem Nr 48/2020 z dnia 27 marca 2020 roku, wnosząc
jednocześnie uwagi zawarte w uzasadnieniu (opinia RIO w załączeniu).

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – przedstawiła prezentacje w
sprawie wykonania budżetu miasta Sejny w 2019 roku (prezentacja w załączeniu).

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Miasta Sejny za 2019 rok.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pani Małgorzata Klucznik: odczytała opinię w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego Miasta Sejny za 2019 rok. 

b) Głosowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta.

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad,  którym jest  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta Sejny. 

a) Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  sprawozdaniu  z  wykonania
budżetu Miasta Sejny.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  w  punkcie  9
porządku  obrad  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  sprawozdaniu  z  wykonania
budżetu Miasta Sejny: która opiniuje pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta Sejny
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2019 rok, przedłożone Zarządzeniem Nr 48/2020 z
dnia 27 marca 2020 roku, wnosząc jednocześnie uwagi zawarte w uzasadnieniu (opinia RIO
w załączeniu).

b) Przedstawienie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Sejny  z  wykonania  budżetu
Miasta Sejny za rok 2019.

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  opinię  Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny z wykonania budżetu Miasta Sejny za rok 2019: w której
Komisja Rewizyjna stwierdza prawidłowe wykonanie budżetu Miasta Sejny za 2019 rok po
stronie dochodów i wydatków (opinia w załączeniu).

c) Przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  absolutorium dla  Burmistrza
Miasta Sejny.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała wniosek Komisji
Rewizyjnej  w  sprawie  absolutorium dla  Burmistrza  Miasta  Sejny:  w  którym to  Komisja
Rewizyjna  opiniuje  pozytywnie  wykonanie  budżetu  Miasta  Sejny  za  rok  2019  i  zgłasza
wniosek  o  udzielenie  absolutorium  z  tego  tytułu  Burmistrzowi  Miasta  (wniosek  w
załączeniu).

d)  Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotyczące  wniosku  Komisji
Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Sejny.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała opinii Regionalnej
Izby Obrachunkowej dotyczące wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla
Burmistrza  Miasta  Sejny:  opinia  postanawia  stwierdzić,  że  wniosek  Komisji  Rewizyjnej
Rady Miasta Sejny spełnia wymogi określone w ustawie o samorządzie gminnym i w ustawie
o finansach publicznych,  a  w szczególności:  dotyczy  wykonania  budżetu,  oparty  jest  na
opinii  Komisji  Rewizyjnej  o  wykonaniu  budżetu;  skład  Komisji  w świetle  oświadczenia
Przewodniczącego  Rady  Miasta  Sejny  jest  zgodny  z  wymogami  ustawy  o  samorządzie
gminnym (opinia w załączeniu).

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poprosiła o odczytanie opinii
Komisji statutowych Rady Miasta Sejny. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sejny.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu  i  Finansów Rady Miasta Sejny  w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi
Miasta Sejny.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani  Małgorzata  Klucznik:  odczytała  opinię  w  sprawie  udzielenia  absolutorium
Burmistrzowi Miasta Sejny. 
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e) Głosowanie nad uchwałą w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Sejny.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  jest  problem
techniczny głosujemy za podniesieniem ręki. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sejny.  (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony
na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały. 

W trakcie wypowiedzi obrady Sesji Rady Miasta Sejny opuściła Radna Anna Krutul. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  zwróciła  się  z
pytaniem w sprawie obligacji, co się w tej kwestii dzieje na dzień dzisiejszy. 

Pani Bożena Renata Miszkiel -  Skarbnik Miasta Sejny – został wyłowiony emitent
obligacji i czekamy na podpisanie umowy.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny
na lata 2020-2024.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji Wspólnej Rady Miasta Sejny w
sprawie  zaopiniowania  projektu  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Miasta Sejny na lata 2020-2024.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie  zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024 (głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020 rok. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały. Brak
pytań i uwag do uchwały. 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani  Małgorzata  Klucznik odczytała  opinię  Komisji  Wspólnej  w  sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zaopiniowania  projektu  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  w  sprawie  zmian  w  budżecie
miasta Sejny na 2020 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie zmian w
budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian 
w  budżecie  Miasta  Sejny  na  2020  rok  wraz  z  autopoprawką  (głosowanie  imienne  oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki wodnej w Białymstoku.

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały.

Radny Piotr Maksimowicz – zwrócił się z zapytaniem, jakie jest zadłużenie Miasta Sejny?

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – zadłużenie miasta jest wykazane
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny, spłaty w tym roku to: 1.283.000,00 zł.
kwota długu to 8.845.413.15 zł. w tej kwocie są już uwzględnione pożyczki. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki wodnej
w Białymstoku.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji Wspólnej w sprawie zaciągnięcia
pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  wodnej  w
Białymstoku.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki wodnej w Białymstoku.
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Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki wodnej
w Białymstoku. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.  Projekt uchwały został szczegółowo
omówiony na poszczególnych komisjach. 

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji w sprawie zmiany uchwały w
sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia
Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Sejnach  na  2020  rok.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia
samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w
Sejnach. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny -  omówiła projekt uchwały.
Poinformował,  że  powinniśmy rozpocząć  konsultacje  z  innymi  instytucjami  i  ta  uchwała
pozwoli nam na te czynności. 

Radny Marek Zubrzyński – zwrócił się z pytaniem, jaką kwotę płacimy za bibliotekę?
 

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – za wynajęcie pomieszczeń, Pani
Dyrektor na ostatniej sesji mówiła 1.200 zł. 
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Radny Marek Zubrzyński – jakie dofinasowanie ze Starostwa Powiatowego dostajemy?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel -  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  ze  Starostwa  Powiatowego
dostajemy 15 tysięcy złotych a za pośrednictwem Starostwa z Urzędu Wojewódzkiego 45
tysięcy złotych. 

Radny Marek Zubrzyński – na komisjach padło pytanie czy po poprzedniej sesji odbyło
się  spotkanie  z  dyrektorami,  aby  ustalić  wspólne  stanowisko.  W  dniu  dzisiejszym
dowiadujemy  się,  że  Pan  Burmistrz  postanowił,  że  rozstanie  się  z  Dyrektorem  Ośrodka
Kultury,  ponieważ Pan Dyrektor ma swoje zdanie.  Po zakończeniu inwestycji  w Ośrodku
Kultury Pan Dyrektor z nami się pożegna.    

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny -  wszystko co powiedziałem na
komisjach  jest  zarejestrowane.  Fakty  są  takie,  że  od  początku  jest  polemika  między
Burmistrzem  a  Dyrektorem  Ośrodka  Kultury  odnośnie  środków  na  ośrodek  kultury.  Ta
uchwała, pozwoli nam na rozpoczęcie rozmów dotyczących połączenia instytucji. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
zamiaru połączenia samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i
Ośrodka Kultury w Sejnach.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji w sprawie zamiaru połączenia
samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i  Ośrodka Kultury w
Sejnach.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu  i  Finansów  Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych
instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie wstrzymała się i nie podjęła uchwały
w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w
Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach. (głosowanie imienne).

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad,  którym jest  podjęcie uchwały  w sprawie wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny. Projekt uchwały został szczegółowo
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – omówiła projekt uchwały. 

W racie  omawiania  uchwały  sale  Rady  opuścił  Radny  Paweł  Dzienisiewicz,  po  czym po
chwili wrócił. 

Radny  Piotr  Maksimowicz –  odczytał  uzasadnienie  do  uchwały,  zwrócił  się  z
pytaniem, dlaczego nie było przez 2 lata programu?
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Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – najpierw Państwo wymaga
od nas spłaceniem długu i to się odbywa kosztem innych usług. Prawo jest prawem, gratuluje
Panu  doradców.  Dzisiaj  jestem  w  stanie  przedstawić  Państwu  koncepcje  budownictwa.
Przedstawił Radnym plany mieszkaniowe. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  każdy  Radny  ma
prawo zadawać pytania. 

Radny  Marek  Zubrzyński  –  zwrócił  się  z  pytaniem  jak  wygląda  sytuacja  z
planowanymi kontenerami i jaka jest planowana lokalizacja? 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  przedstawił  sytuacje
budowy kontenerów i jej lokalizacji. Kontenery można postawić w okolicy ul. Pogodnej, ale
ja nie chce tam stawiać ich, szukamy innej lokalizacji. 

Trwała  dyskusja  między  Radnymi  Miasta  Sejny  i  Burmistrzem  Miasta  Sejny  w  sprawie
lokalizacji kontenerów i zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

W trakcie dyskusji salę Rady opuścił Radny Tomasz Korzeniecki i Radny Janusz Zabłocki, po
czym po chwili wrócili. 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis –  zwróciła uwagę, że dyskusja wymknęła się z pod
kontroli, przypomniała, w jakim punkcie porządku obrad jesteśmy. Na całym świecie panuje
pandemia i wirus, wiele planów uległo w gruzach, musimy się dostosować do danej sytuacji.
Prosi by skupić się na porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że ta
dyskusja jest zasadna, a my nie mamy takiego zwyczaju organizowania spotkań z Radnymi i
dyskutowania wobec tego pewne rzeczy musimy przedyskutować na Sesji, bo nas oglądają
mieszkańcy.  Jeżeli  chodzi  o  plany  to  w  niczym  covid-19  w  pracy  urzędnikom  nie
przeszkadza, urząd pracuje normalnie tylko z pewnymi ograniczeniami.  

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani  Małgorzata  Klucznik odczytała  opinię  Komisji  w  sprawie  wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu  i  Finansów  Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny. (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 17.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  do  3  lat.
Uchwała dotyczy działek oznaczonych numerami geodezyjnymi 490/1, 490/2, 490/4  i 490/5.

W trakcie dyskusji salę Rady opuścił Radny Arkadiusz Marek Sulżyński, po czym po chwili
wrócili. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i  Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 18.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  do  3  lat.
Uchwała dotyczy działek oznaczonych numerami geodezyjnymi 492/2 oraz 492/3.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i  Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 19.

14



Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  do  3  lat.
Uchwała dotyczy działek oznaczonych numerami geodezyjnymi 889/2, 889/3 i 887.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i  Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 20.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny
jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Pan Marek Sznejder – inspektor – przedstawił i omówił uchwałę. Brak pytań i uwag
do w/w uchwały. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani Małgorzata Klucznik odczytała opinię Komisji w sprawie określenia średniej
ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w
gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  oddaliła  uchwałę  w  sprawie
określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 21.

15



Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola
Miejskiego  im.  Marszałka  Józefa  Piłsudskiego  w  Sejnach,  ul.  Zawadzkiego  13  poprzez
przeniesienie jego siedziby.

Pan Marek Sznejder – inspektor – przedstawił i omówił uchwałę. Brak pytań i uwag
do w/w uchwały.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
przekształcenia Przedszkola Miejskiego im.  Marszałka Józefa  Piłsudskiego w Sejnach,  ul.
Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego siedziby.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani  Małgorzata  Klucznik odczytała  opinię  Komisji  w  sprawie  przekształcenia
Przedszkola Miejskiego im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach, ul. Zawadzkiego 13
poprzez przeniesienie jego siedziby.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego im.
Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach, ul.  Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego
siedziby.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie
przekształcenia Przedszkola Miejskiego im.  Marszałka Józefa  Piłsudskiego w Sejnach,  ul.
Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego siedziby.  (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 22.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  sieci  publicznych  przedszkoli  i
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

Pan Marek Sznejder – inspektor – przedstawił i omówił uchwałę oraz autopoprawkę do
uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli  i  oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny. Brak pytań i uwag do w/w uchwały.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji
Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska Rady Miasta Sejny w sprawie
sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych
prowadzonych 
przez Miasto Sejny wraz z autopoprawką.

Głos  zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pani  Małgorzata  Klucznik odczytała  opinię  Komisji  w sprawie  sieci  publicznych
przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez
Miasto Sejny wraz z autopoprawką.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów
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przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  wraz  z
autopoprawką.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła  uchwałę  w sprawie sieci
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych
przez Miasto Sejny wraz z autopoprawką. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).  

Do pkt 23.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli inwestycji realizowanych
przez Miasto Sejny w 2019 roku. odczytała sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

Brak  uwag  do  przedstawionego  sprawozdania  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  inwestycji
realizowanych przez Miasto Sejny w 2019 roku.

Do pkt 24.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  w  zakresie  badania
sprawozdania  finansowego  z  wykonania  budżetu  Miasta  Sejny  za  2019  rok.  Odczytała
sprawozdanie Komisji Rewizyjnej

Brak  uwag  do  przedstawionego  sprawozdania  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  w  zakresie
badania sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Miasta Sejny za 2019 rok.

Do pkt 25.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wolne wnioski i oświadczenia.

1. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska –  poinformowała Radnych
o  złożonej  rezygnacji  z  mandatu  Radnego  Adama  Łabanowskiego  oraz  wygaśnięciu
mandatu radnego z dniem 2 lipca 2020 r. 

2. Radny Marek Zubrzynski – zwrócił się z pytaniem jak wygląda sprawa parku. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  darowizna  została
wypowiedziana, sprawa jest prowadzona przez Radcę prawnego Urzędu Miasta. Miasto
nie odpuści tej działki. 

3. Radny Marek Zubrzynski – prosi o sporządzenie scenogramu z dzisiejszego posiedzenia
komisji wspólnych. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – jest to możliwe, ustalę to z
pracownikiem Biura Rady.

4. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przedstawiła treść pisma
Burmistrza Miasta w sprawie opinii pomnika na skwerze przed ratuszem. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie uważam, żeby kwestia
zdemontowanego pomnika była najważniejszą kwestią w mieście. 

5. Przewodnicząca Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przedstawiła  również
informację na temat wpłyniecie pisma MT Pharma odnośnie inwestycji w mieście (pismo
w  załączeniu).  Na  zakończenie  zostało  złożone  podziękowanie  Panu  Adamowi
Łabanowski za współpracę w Radzie Miasta Sejny. 
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Do pkt 26.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXI Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXI Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=pRU8-OL-V00

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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